
 

      
3e Directie 
Patrimonium en Technische dienst

Verslag van de vergadering 

kenmerk yc/ov 
betreft 3e commissie 

De heer De Loor, commissievoorzitter, opent de vergadering om 17.30 uur. 

Agenda 
OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 7 februari 2007 

Het verslag van de vergadering van 7 februari 2007 wordt goedgekeurd. 

2. Algemeen beleidsprogramma 2007-2012 : 'Provincie Oost-Vlaanderen : 
Voor ieder van ons' 

3. Budget 2007 : goedkeuring van de 3de reeks wijzigingen 

De agendapunten 2. en 3. worden samen behandeld, gezien de 
onderlinge interferentie. 

Mevrouw Lafkioui ziet tegenstellingen tussen de toelichtingsnota van het 
budget en de intenties van het beleidsplan. 
Verder stelt zij vragen omtrent het verminderen van het aantal 
evenementen in het provinciaal domein Puyenbroeck en de reden 
daartoe (budgettair – eenmalig ...). Ze stelt vast dat de kampeertarieven 
stijgen en vraagt zich af of er naar een gelijkwaardige tariefstructuur 
binnen alle provinciale domeinen wordt gestreefd. 

Gedeputeerde Hertog gaat in op deze vragen. De evenementen zullen 
geëvalueerd worden op een soort kosten-batenanalyse. Hieruit zal 
volgen wat wel en wat niet prioritair zal worden ingericht. De tariefstijging 
gaat iets verder dan een gewone indexatie, ook omwille van het grotere 
aanbod aan diensten en investeringen. 

Mevrouw Zenner-De Grijze gaat in op het beleid aangaande het 
provinciaal onderwijs. Ze refereert naar het 'gelijke onderwijskansen'-
decreet (GOK), en vraagt of dit niet wat meer aandacht en toelichting 
behoeft. Verder vestigt ze de aandacht op de bepalingen omtrent de 
autonomie en de vrijheid van de directie, de doorlichtingsverslagen met 
betrek tot het provinciaal onderwijs. Ze vraagt tevens de aandacht voor 
een participatief beleid, en voor de tweede taalverwerving op te nemen in 
de beleidsnota. 

Mevrouw Bruggeman treedt haar bij wat het GOK betreft. 
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Gedeputeerde Hertog stelt dat hij niet alle details kan behandelen van het 
GOK-decreet en de doorlichtingsverslagen, maar dat daar later kan 
worden op teruggekomen. 

De heer Verleyen wijst erop dat bij een wisseling van Raad en Deputatie 
de bestaande nota's en beleidsverklaringen daarom niet zomaar 
verdwijnen. 

De heer Lootens, provincieraadsvoorzitter, treedt hem hierin bij. Hij 
benadrukt het belang van het tweede taalonderricht en vraagt deze visie 
te herbevestigen. 

De heer Verleyen stelt dat de beleidsnota weinig zegt over attitudes en 
opvoeding. Hij waarschuwt dat de autonomie van de directies ook 
aanleiding kan geven tot misbruiken. 

Op deze laatste stelling gaat gedeputeerde Hertog verder in. Hij licht toe 
dat enerzijds een vademecum wordt opgesteld met gedragsregels en dat 
de aangewende middelen via het budget moeten worden verantwoord. 

De heer Verleyen vraagt aandacht voor het behoud van het sociaal 
karakter van het onderwijs. Zo stelt hij dat wanneer bezuinigingen zich 
opdringen eerder zou moeten gesnoeid in de middelen ten behoeve van 
de diverse vriendenkringen, dan in de middelen om kansarmen te 
stimuleren en te helpen. 

Mevrouw Lafkioui vraagt welke investeringen zullen worden uitgevoerd in 
het provinciaal domein Puyenbroeck. Waar liggen de prioriteiten. en wat 
moeten we ons voorstellen rond de aanzienlijke som, voorzien voor het 
bloemenpark. 

Wat deze laatste vraag betreft, geeft Yves Cools toelichting : het betreft 
de algehele vernieuwing van de rode steenslagverharding in dit park door 
een meer gebonden gekleurde steenslag zoals in het Gentse Zuidpark 
werd gebruikt. 

De heer Verleyen vraagt naar de lijst van de in deze legislatuur prioritair 
uit te voeren werken aan het provinciale gebouwenpatrimonium. 

Gedeputeerde Hertog bevestigt dat deze lijst beschikbaar is. 

 

4. Waterlopen – Dorenbosbeek : goedkeuring van de grondinnemingsplannen 
voor het verwerven van de gronden voor het omleggen van de 
Dorenbosbeek – waterloop nr. S.266, zoals opgemaakt door het 
studiebureau SWK te Gent 

geen vragen 

5. Fietspaden : goedkeuring van 

- de samenwerkingsovereenkomst 'Fietsfonds' betreffende de 
subsidiëring van de aanleg en verbetering van het bovenlokaal 
functioneel fietsroutenetwerk 

- het Reglement voor het toekennen van subsidies voor de aanleg en 
verbetering van fietspaden op het bovenlokaal functioneel 
fietsroutenetwerk kaderend in het fietsfonds 
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- het Reglement voor het toekennen van subsidies voor de aanleg en 
verbetering van fietspaden niet gelegen op het bovenlokaal functioneel 
fietsroutenetwerk 

De heer Fiers vraagt of in de subsidiereglementen de openbare 
verlichting werd voorzien. 

Gedeputeerde Hertog stelt vast dat in het gemeenschappelijk document 
Vlaamse Gewest – 5 Vlaamse Provincies inderdaad de openbare 
verlichting niet als betoelaagbaar werd opgenomen. Vooralsnog kan dit 
reglement niet worden bijgestuurd. 

De heer Fiers stelt verder vragen rond de omvang van de beschikbare 
middelen en meent dat de provincie meer zal moeten voorzien in het 
budget om het Vlaamse Gewest te kunnen volgen. 

Gedeputeerde Hertog, bijgestaan door Yves Cools, licht de procedure toe 
(o.a. auditcommissie) om hieruit te besluiten dat vooralsnog de middelen 
afdoend blijken te zijn, en dat slechts rond het jaareinde zal blijken hoe 
groot de gemeentelijke inspanningen zullen zijn. 

De heer Stevenheydens vraagt wat de vroegere inspanning inhield van 
het Vlaamse Gewest met betrek tot de betoelaging van fietspaden. 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat in het verleden het Vlaamse Gewest 
niet tussenkwam in de aanleg van fietspaden. 

De heer Gijbels verwijst naar de fysische normen die moeten worden 
gerespecteerd bij de aanleg van fietspaden. Hij stelt dat de provincie 
hierbij zelf het goede voorbeeld moet geven, en wijst op concrete 
gevallen in het provinciale wegennet waar dit niet het geval is. 

Gedeputeerde Hertog stelt dat de inspanningen van de provincie inzake 
haar wegennet in eerste orde gericht zijn op de veiligheid – zeker van de 
zwakke weggebruiker – maar dat soms te weinig ruimte voorhanden is 
om alle fysische normen te respecteren. 

6. Domein Den Blakken Wetteren : kennisneming van het inrichtingsplan 

geen vragen 

7. PI Heynsdaele Ronse : goedkeuring van het ontwerp voor de aanleg van 
de riolering naar KWZI 

geen vragen 

8. PI Heynsdaele Ronse : goedkeuring van het ontwerp voor de aanleg van 
een polyvalent sportveld 

geen vragen 

9. Varia 
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De heer De Loor sluit de vergadering om 18.30 uur op. 

Gent, 15 maart 2007

Yves Cools 
secretaris 

Jo De Loor 
voorzitter 3e commissie 

 


